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Protokół Nr XXXV/13 

z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

z dnia 29 listopada 2013 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak o godzinie 11:15 otworzył 

XXXV/13 sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy, która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego Gminy Łobżenica.  

Po powitaniu radnych i gości oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie  

w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik numer 1 do protokołu.  

 

Oprócz radnych w posiedzeniu uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak, 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perlińdski, Skarbnik Gminy Łobżenica Wiesława 

Adamowska, Etatowy Członek Zarządu Powiatu w Pile Stefan Piechocki, Radny Rady 

Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, Radny Rady Powiatu w Pile Stanisław Jendrzejewski, 

Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych: Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna Gryniewicz, Dyrektor Gminnego Ośrodka Obsługi 

Szkół w Łobżenicy Marek Połczyński, Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy 

Paweł Berndt, a także Radca Prawny Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica Gabriela 

Reszkowska, Kierownik Posterunku Policji w Łobżenicy Karol Tatera, Przewodnicząca 

Zarządu Samorządu Mieszkańców Miasta Łobżenicy Bronisława Mazurek, sołtysi oraz 

przedstawiciele prasy lokalnej.     

Listy obecności sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki numer 2 i 3 do 

protokołu. 

 

Ad. 2 

W dalszej części Rada Miejska w Łobżenicy w wyniku przeprowadzonego głosowania 

jednogłośnie przyjęła protokół Nr XXXIV/13 z obrad sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy  

z dnia 30 października 2013 r.  
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Ad.3 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Przypomniał, iż wraz z zaproszeniami i materiałami przesłano radnym porządek obrad XXXV 

sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Zaproponował wycofanie z porządku obrad punktu ósmego i dziewiątego:  

- podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2014, 

- rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi na 2014 rok. 

Powiedział, że radni analizowali projekty powyższych uchwał podczas posiedzenia Komisji 

Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia. Wymagają one doprecyzowania  

i uzupełnienia. Radni w głosowaniu zdecydowali o wycofaniu ich z porządku sesji. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zaproponował wycofanie z porządku obrad punktu trzynastego dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie diety dla Przewodniczącego Zarządu Samorządu Mieszkańców Miasta 

Łobżenicy z powodu powstałych niejasności. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie wycofanie z porządku obrad punktu 

ósmego dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2014. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poddał pod głosowanie wycofanie z porządku obrad punktu dziewiątego dotyczącego 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi na 2014 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poddał pod głosowanie wycofanie z porządku obrad punktu trzynastego dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie diety dla Przewodniczącego Zarządu Samorządu Mieszkańców Miasta 

Łobżenicy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak poddał pod 

głosowanie porządek obrad XXXV sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy wraz  

z wprowadzonymi zmianami 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła porządek obrad 

wraz z poprawkami w następującym brzmieniu: 

1. Sprawy organizacyjne. 

 Otwarcie sesji. 

 Quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

3. Porządek obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań Gminy Łobżenica. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

6. Rozpatrzenie informacji o stanie realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych. 

7. Rozpatrzenie informacji o planie zimowego utrzymania dróg. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na lata 2013 - 2020. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica. 

10. Rozpatrzenie zmian w budżecie Gminy na rok 2013. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy. 

12. Dokonanie wyboru Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Gospodarki Komunalnej i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

13. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli merytorycznych. 

14. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

15. Wolne głosy i wnioski. 

16. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poprosił Burmistrza Łobżenicy Eugeniusza Cerlaka o złożenie sprawozdania z realizacji 

zadań Gminy Łobżenica w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie od 30 października 2013 r. do 29 listopada 

2013 r., które stanowi załącznik numer 4 do protokołu. 

Poinformował, że w dniu 4 listopada została podpisana umowa z panem profesorem 

Andrzejem Mietzem na redagowanie drugiej części monografii Łobżenicy. 

Powiedział, że w dniu 28 listopada odbyło się walne zebranie Lokalnej Grupy Działania 

Krajna nad Notecią, podczas którego dokonano poprawek w Lokalnej Strategii Rozwoju, po 

kontroli przeprowadzonej przez Urząd Marszałkowski. Wszystkie zmiany zostały 

jednogłośnie przyjęte, a lokalna strategia będzie aktualna do 2015 r.. 

Podziękował osobom, które przyczyniły się do schwytania i udomowienia psa, który 

ostatecznie trafił do pana Janusza Króla. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy udzielił odpowiedzi na następujące wnioski: 

- Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie 

barierki zabezpieczającej wzdłuż muru oporowego znajdującego się przy ścieżce rowerowej 

Łobżenica-Trzeboń - barierka może być zamontowana, jeżeli odległość od lica barierki do 
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krawędzi jezdni wynosi przynajmniej jeden metr. Zgodnie z prawem nie ma możliwości 

zamontowania barierki we wskazanym miejscu. 

- Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Porządku z dnia 18 lipca 2013 r. 

- Burmistrz Łobżenicy wydał pozytywną decyzję na umieszczenie w pasie drogowym części 

budynku mieszkalnego przy Placu Wolności należącego do pana Tomasza Gawła. 

Powiedział, że w sprawie dotyczącej szkoły dla dzieci niepełnosprawnych radni otrzymali 

odpowiedź Starosty Pilskiego. 

Pan Burmistrz oznajmił, że w związku z wnioskiem przekazanym przez Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w sprawie działki pani Kręckiej i pozostałych, dokonywany jest podział tej 

działki, a po jego zakończeniu zostanie wypłacone odszkodowanie za zajętą część pod ulicę 

Ogrodową.  

Odnosząc się do wniosku Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia  

z dnia 11 września 2013 r. oznajmił, że Gmina nie uzyskała zezwolenia na wycinkę drzew  

w parku miejskim. Dodał, że jeszcze w okresie jesiennym suche zostaną przycięte gałęzie, 

aby nie zagrażały bezpieczeństwu mieszkańców. 

W kolejnej części wypowiedzi Burmistrz Łobżenicy poinformował, że w dniu 22 listopada br. 

podpisał akty notarialne sprzedaży na rzecz najemców: 

- lokalu mieszkalnego nr 14 położonego w bloku przy ul. Złotowskiej 23B za kwotę 

28 379,40 zł 

- lokalu mieszkalnego nr 1 znajdującego się w budynku przy ul. Wyrzyskiej 13A za kwotę 

18 101,70 zł 

- lokalu mieszkalnego nr 2 położonego w budynku przy ul. Wyrzyskiej 13A za kwotę 

23 862,00 zł 

- lokalu mieszkalnego nr 5 znajdującego się w budynku przy ul. Złotowskiej 12 za kwotę 

9 553,20 zł. 

Powiedział, że w dniu 4 grudnia br. odbędzie się pierwszy przetarg na sprzedaż działki  

nr 106/1 położonej w Ratajach. Jej powierzchnia wynosi 1,34 ha, a cena wywoławcza  

56 500,00 zł. W dniu 20 grudnia 2013 r. odbędzie się przetarg na sprzedaż: 

a) lokali użytkowych w budynku dawnego internatu w Łobżenicy: 

- nr 1 o powierzchni 44,38 m
2
, cena wywoławcza 53 000,00 zł, 

- nr 2 o powierzchni 94,67 m
2
, cena wywoławcza 101 000,00 zł, 

- nr 3 o powierzchni 60,94 m
2
, cena wywoławcza 71 000,00 zł, 

- nr 4 o powierzchni 50,33 m
2
, cena wywoławcza 61 000,00 zł. 

b) nieruchomości położonej w Liszkowie, cena wywoławcza 52 000,00 zł, 
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c) nieruchomości rolnej niezabudowanej położonej w Trzeboniu - działka nr 148  

o powierzchni 0,85 ha, cena wywoławcza 34 000,00 zł, 

d) nieruchomości niezabudowanej położonej w Liszkowie - działka nr 92 o powierzchni  

0,72 ha, cena wywoławcza 100 000,00 zł + VAT. Nieruchomość ta posiada funkcję terenu 

rolniczego - użytków rolnych, zabudowy mieszkaniowo-usługowej i zabudowy usługowo-

przemysłowej. 

Pan Burmistrz podziękował również delegacji radnym oraz pracownikom Urzędu Miejskiego 

Gminy Łobżenica za udział w pogrzebie swojego teścia. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Udzielił odpowiedzi na wnioski Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony 

Zdrowia z dnia 22 października 2013 r. dotyczące: 

- przeprowadzenia ankiety na temat problemów społecznych wśród mieszkańców Gminy za 

pośrednictwem Szkół, radnych i sołtysów - wniosek został zrealizowany, 

- poddania konsultacjom społecznym projektu Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w Gminie Łobżenica na lata 2013-2020 poprzez zamieszczenie w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica - wniosek został zrealizowany, 

- stworzenia możliwości uzyskania informacji i pomocy osobom niepełnosprawnym - 

niezbędne informacje można uzyskać w Biurze Obsługi Klienta Urzędu Miejskiego Gminy 

Łobżenica, 

- opracowania systemu wsparcia dla seniorów we współdziałaniu z organizacjami 

pozarządowymi - Zastępca Burmistrza poinformował, że częściowo temat ten reguluje 

dokument przedstawiony przez radnego Piotra Łososia. Ponadto na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej został ogłoszony projekt Programu Współpracy Gminy Łobżenica  

z Organizacjami Pozarządowymi, do którego można zgłaszać swoje uwagi pisemnie lub za 

pomocą poczty elektronicznej, 

- zorganizowania dożywiania uczniów w Szkole Podstawowej im. Prymasa Tysiąclecia 

Stefana Kardynała Wyszyńskiego w Fanianowie i Szkole Podstawowej w Luchowie - 

wniosek nie zostanie zrealizowany w 2013 r. z powodu braku środków finansowych  

w budżecie Gminy. Temat ten pozostaje do rozpatrzenia w 2014 r. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy odniósł się również do wniosku zgłoszonego podczas debaty 

sportowej w dniu 9 października 2013 r. dotyczącego udostępnienia w soboty i niedziele hali 

sportowej w Łobżenicy dla mieszkańców Gminy. Oznajmił, że w przeszłości zostało ustalone, 
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że podczas weekendu można korzystać z hali sportowej, a koszty dzielone są na pół. 

Powyższa kwestia jest nadal aktualna, a obiekt jest dostępny w dni wolne dla mieszkańców. 

Następnie Zastępca Burmistrza Łobżenicy uzupełnił odpowiedzi na interpelacje zgłoszone 

podczas październikowej sesji Rady Miejskiej. 

Poinformował, że w miesiącu grudniu br. lub na początku stycznia 2014 r. zostanie 

przeprowadzona wizja lokalna terenu pomiędzy targowiskiem miejskim a ulicą Adama 

Mickiewicza w celu oddzielenia miejsca przeznaczonego do handlowania od terenu parkingu. 

W oględzinach wezmą udział członkowie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Gospodarki Komunalnej i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy. O jej wynikach zostaną 

powiadomione osoby korzystające z targowiska. 

Poruszył temat remontu ulic na Osiedlu Leśnym w Łobżenicy. Wyjaśnił przyczyny braku 

wjazdów na dwie nieruchomości. W pierwszym przypadku nieznana jest lokalizacja budynku, 

dlatego trudno określić jest miejsce wjazdu na posesję. W drugim przypadku właściciel 

działki nie chciał posiadać wjazdu.  

Oznajmił, że krawężniki budowane są zgodnie z przepisami, według których szczelina ma 

wynosić do 1 cm, a na zakrętach do 2 cm. Dodał, że „grunt pracuje i przy ścisłym przyleganiu 

mogą nastąpić odłamania”. 

Zastępca Burmistrza poinformował również, że dopóki budynek po byłym młynie  

w Łobżenicy nie zagraża bezpieczeństwu budowlanemu, to Urząd Miejski Gminy Łobżenica 

nie może podjąć żadnych działań. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Zapytał, jakie działania zostały podjęte w kwestii „Orlika”. Według radnego obiekt ten jest 

systematycznie dewastowany. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Stwierdził, że za dewastację „Orlika”, z wyjątkiem płyty, odpowiadają osoby korzystające  

z tego obiektu. Nadzór nad „Orlikiem” będzie sprawowany przez nauczycieli i animatorów. 

Została wypracowana forma książki/zeszytu przejmującego i zdającego. W 2013 r. brakuje 

środków finansowych na naprawę bramek i furtek. Ich modernizacja nastąpi w 2014 r., jeżeli 

odpowiednie środki zostaną zapisane w budżecie Gminy. 

Powiedział, że w kwestii płyty pan Burmistrz podjął działania w sprawie „dosypania”. 

Wystąpił jednak problem natury finansowej. Firma, która budowała „Orlika”, upadła. Syndyk 
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chciałby również skorzystać z gwarancji bankowej. Rozwiązanie tego problemu nastąpi  

w miesiącu grudniu br. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że zbyt późno zostały wprowadzone kontrolki, zeszyty zdające oraz to, aby 

„osoby, które są odpowiedzialne, wzajemnie się rozliczały.”  

Podkreślił, że „Orlik” jest zdewastowany. Firma, która budowała ten obiekt, upadła. Zwrócił 

uwagę na ewidentne zaniedbania dotyczące funkcjonowania „Orlika”. Dodał, że koszty 

powinna ponieść osoba, która jest odpowiedzialna za powstałe zaniedbania. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Jan Andrearczyk 

Zapytał, czy rzeczywiście hala sportowa w Łobżenicy jest dostępna dla mieszkańców  

w soboty i niedziele. Radny wraz z grupą znajomych chciał skorzystać z obiektu. Uzyskał 

informację, że hala nie jest ogólnodostępna. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Powiedział, że informacja przekazana przez radnego Jana Andrearczyka zostanie sprawdzona. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał, czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania Burmistrza Łobżenicy z realizacji 

zadań w okresie międzysesyjnym. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy  

z działalności międzysesyjnej.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie 

Burmistrza Łobżenicy z działalności międzysesyjnej.   

 

O godzinie 11:38 na salę obrad przybyła Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki 

Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak - 

zwiększając liczbę radnych do 14 osób. 
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Ad. 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał, czy ktoś z zaproszonych gości chciałby zabrać głos.  

 

Radny Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Poinformował, że na ostatniej sesji Rady Powiatu w Pile w dniu 28 listopada br. przyjęto 

informację Starosty o pracy Zarządu Powiatu w Pile w okresie międzysesyjnym. Zostały 

omówione wyniki matur w szkołach ponadgimnazjalnych na terenie Powiatu Pilskiego. 

Powiedział, że Rada Powiatu w Pile podjęła: 

- uchwałę w sprawie przyjęcia na rok 2014 rocznego programu współpracy Powiatu Pilskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

- trzy uchwały w sprawie zmian uchwał dotyczących realizacji projektów: „Inwestycja  

w kadry - wysoka jakość usług”, „Mój wybór - moja przyszłość” i „Od warsztatu do etatu” - 

przedłużenie terminu realizacji powyższych projektów do 2014 r., 

- dwie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów najmu z dotychczasowym 

najemcą pomieszczeń w budynku administracyjnym Starostwa Powiatowego w Pile, 

- uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości na rzecz 

Miasta Piły, 

- uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Powiatu na rok 2013, 

- uchwałę w sprawie planu pracy Rady Powiatu w Pile. 

Ponadto Rada Powiatu w Pile przyjęła apel w sprawie zamiaru dokonania przez Wielkopolski 

Oddział Wojewódzki Narodowego Funduszu Zdrowia w Poznaniu redukcji wartości 

kontraktów dla szpitali wielkopolskich. 

Radny Kazimierz Wasiak poinformował, że kontrakt dla szpitala w Pile na 2014 r. został 

obcięty o około 10% w stosunku do roku bieżącego, a w przypadku placówki w Wyrzysku  

o 8%. Dodał, że pan Starosta podejmie negocjacje z władzami Narodowego Funduszu 

Zdrowia. 

 

Sołtys Wiktorówka Franciszek Kapeja 

Podziękował Staroście Pilskiemu oraz radnym powiatowym za wykonanie odcinka asfaltu  

w Wiktorówku. 
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Etatowy Członek Zarządu Powiatu w Pile Stefan Piechocki 

Powiedział, że wszystkie planowane założenia odnośnie dróg w Gminie Łobżenica zostały 

zrealizowane. Powiedział, że prace związane z położeniem nakładki asfaltowej koło Górki 

Klasztornej opóźniły się z powodu problemów wykonawcy robót. Wyraził zadowolenie  

z położenia nowego odcinka asfaltu w Wiktorówku.  

Oznajmił, że na sesji Rady Powiatu w Pile po raz pierwszy doszło do podsumowania 

wyników maturalnych. Szkoły w Powiecie są w przekroju Województwa Wielkopolskiego na 

średnim poziomie. 

Pan Stefan Piechocki poinformował, że sytuacja odnośnie szpitali szybko się zmienia. 

Placówka w Pile ma podpisany kontrakt. Jego wielkość jest porównywalna z poprzednim 

kontraktem. Szpital w Wyrzysku pierwotnie miał stracić 700 000,00 zł. Negocjacje były 

twarde. Ostatecznie kontrakt wyrzyskiej placówki jest lepszy niż założenia. 

Powiedział, że władze Powiatu na bieżąco monitorują sytuację finansową szpitala w Pile. 

Problem polega na tym, że placówka ta w oddziałach chirurgicznych posiada połowę 

kontraktu szpitala wielkopolskiego. Oddział okulistyczny ma kontrakt wielkości 20% 

placówki w Poznaniu. Apel Rady Powiatu miał pokazać, że szpital w Pile, który obsługuje 

taką samą ilość osób co placówka w Poznaniu, jest w „tym układzie przydzielającym 

pokrzywdzony”. 

Następnie pan Stefan Piechocki oznajmił, że trwają prace nad analizą projektu budżetu 

Powiatu Pilskiego na 2014 rok. Ma on zostać uchwalony w okolicach połowy grudnia br. 

Dodał, że w jego odczuciu nie powinno być przeszkód, aby hala sportowa w Łobżenicy była 

czynna w weekendy. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że informacja o stanie realizacji inwestycji na dzień 30 października 2013 r. była 

przedmiotem analizy podczas posiedzeń Komisji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Zapytał, czy 

ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że został wykonany chodnik w miejscowości Piesno. Inwestycja ta 

realizowana była przy współudziale Gminy Łobżenica. 

Poruszył kwestię remontu dróg, który realizowała firma pana Jopka. Stwierdził, że według 

informacji przekazanej radnym w miejscowości Izdebki wykonano odcinek drogi o długości 
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1,6 km. Oświadczył, że odległość od trasy nr 242 do drogi do pana Kantorskiego wynosi 

niecały kilometr. Radny Antoni Kapeja dostrzegł duże utrudnienia związane z przejazdem 

drogą w kierunku Ferdynandowa. Dodał, że trasą tą podróżują autobusy szkolne.  

Zwrócił uwagę na nienajlepszą jakość zmodernizowanego odcinka drogi w Witrogoszczy. 

Powyższa trasa jest „prawie gładka” oraz posiada małe pobocza. Należy również poprawić 

wygląd rowów. Według radnego wspomniana droga może ulec zniszczeniu po okresie 

zimowym. 

Następnie oznajmił, że do przebudowy drogi w Kościerzynie Małym użyto innego materiału 

niż był zakładany. Zauważył również zły stan przejazdu przez przepust znajdujący się  

w Izdebkach. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Zwrócił uwagę na spóźnione terminy odnośnie remontu dróg na Osiedlu Leśnym  

w Łobżenicy. Powiedział, że budżet został uchwalony w grudniu 2012 r., a realizacja 

powyższej inwestycji rozpoczęła się niedawno. Oznajmił, że warunki atmosferyczne do 

prowadzenia prac na Osiedlu Leśnym nie należą do najlepszych i mogą wpłynąć na jakość 

wykonanych robót. 

Następnie oświadczył, że w chwili obecnej funkcję inspektora nadzoru przejmują 

mieszkańcy, sołtysi oraz radni. Powyższa sytuacja powinna ulec zmianie. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Poinformował, że Komisja Rewizyjna przeprowadziła kontrolę wykonania drogi Izdebki-

Witrogoszcz. Komisja zgłosiła swoje uwagi, a droga została poprawiona. Dodał, że w czasie 

kontroli przepust nie został jeszcze uruchomiony. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Powiedział, że uwagi dotyczące dróg oraz remontu ulic na Osiedlu Leśnym zostaną 

przekazane inspektorom nadzoru. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Odniósł się do wypowiedzi radnego Piotra Łososia. Stwierdził, że warunki atmosferyczne nie 

mają wpływu na jakość prac.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Wyraził zadowolenie z jakości robót na Osiedlu Leśnym. Powiedział, że rozumie obawy 

mieszkańców. Stwierdził, że wspólne działania Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, 

inwestora przy współpracy radnych i mieszkańców wpłyną na zadowalający efekt prac. 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie informacji o stanie realizacji 

inwestycji na dzień 30 października 2013 r. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła informację o stanie 

realizacji inwestycji na dzień 30 października 2013 r., która stanowi załącznik numer 5 

do protokołu. 

 

O godzinie 12:00 salę obrad opuściła Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Iwona Reinholz-

Cynajek - zmniejszając liczbę radnych do 13 osób. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie planu zimowego utrzymania dróg 

2013/2014. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Stwierdził, że w powyższym dokumencie nie wpisano drogi Witrogoszcz-Izdebki, 

Witrogoszcz-Łobzonka, Witrogoszcz-Młynowo oraz pozostałych dróg w Witrogoszczy-

Kolonia. Została ujęta tylko trasa z Witrogoszczy-Kolonia do Witrogoszczy o długości  

2,48 km. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Poinformował, że odśnieżanie będzie dotyczyło wszystkich dróg.  

Poruszył kwestię dróg należących do Skarbu Państwa. Powiedział, że w większości 

przypadków właściciel jest nieznany i trwa procedura wyjaśniająca. Wobec tego odśnieżanie 

tych dróg należy do obowiązków samorządu gminnego. W przypadku dróg należących do 

Skarbu Państwa, będących w zarządzie Starosty Pilskiego, można doprecyzować kwestię ich 

zimowego utrzymania oraz kosztów z tym związanych. 

 



 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie planu zimowego utrzymania 

dróg 2013/2014. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła plani zimowego 

utrzymania dróg 2013/2014, który stanowi załącznik numer 6 do protokołu. 

 

O godzinie 12:05 na salę obrad powróciła Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Iwona 

Reinholz-Cynajek - zwiększając liczbę radnych do 14 osób. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że projekt Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 

2013 - 2020 był przedmiotem dyskusji podczas posiedzeń Komisji Rady Miejskiej  

w Łobżenicy. Został on również poddany konsultacjom społecznym. 

Następnie poprosił Przewodniczącą Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony 

Zdrowia Zdzisławę Bosak o przedstawienie opinii w powyższej sprawie. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Przedstawiła stanowisko Komisji o następującej treści: 

Komisja wnioskuje o uchwalenie „Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na lata 2013 - 2020” , ponieważ jest to dokument potrzebny i niezbędny do 

prowadzenia polityki społecznej w Gminie. Został przygotowany profesjonalnie, ze 

znajomością trudnych problemów społecznych.  

Opracowanie Strategii poprzedzono badaniami ankietowymi, których wyniki pokazały, że 

mieszkańcy naszej Gminy za największy problem uważają bezrobocie. Stanowisko takie 

zajęło aż ponad 86% ankietowanych. Ponad 50% ankietowanych wskazało na problem 

ubóstwa, a także alkoholizmu i uzależnień. Ponad 55% respondentów uważa, że działania 

podejmowane w celu rozwiązywania problemów społecznych są niewystarczające.  

Wyniki powyższych badań uwzględniono w planowanych celach i kierunkach działania 

strategii. Uwzględnione zostały także wnioski Komisji Oświaty i Polityki Społecznej 

dotyczące wsparcia osób starszych i niepełnosprawnych. Następnie projekt tego dokumentu 
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został poddany konsultacji społecznej i opublikowany na stronie BIP Gminy Łobżenica. 

Zachowano więc procedury niezbędne do opracowania tak ważnego dokumentu. 

Komisja proponuje również, aby po uchwaleniu „Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych na lata 2013 - 2020”,  niektóre zadania w niej zawarte uwzględnić  

w „Programie współpracy Gminy Łobżenica z organizacjami pozarządowymi w roku  2014”, 

ponieważ mamy kilka stowarzyszeń, których cele statutowe są zbieżne z celami strategii,  

w związku z tym mogłyby one wesprzeć Gminę w ich realizacji. 

Komisja Oświaty i Polityki Społecznej wnosi o uchwalenie „Gminnej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2013 - 2020”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Otworzył dyskusję w powyższej sprawie.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że jest to bardzo ważny projekt uchwały. Strategia dotyczy w sposób bezpośredni 

mieszkańców Gminy. Diagnoza została przeprowadzona w bardzo dobry sposób. Według 

radnego „problem polega na tym, żeby zbudować wokół tej strategii bardzo szeroki front 

osób, organizacji, wszystkich, którzy chcieliby się zaangażować w rozwiązywanie 

problemów społecznych”. Strategia dotyczy osób niepełnosprawnych, bezrobotnych oraz 

starszych. Zostały w niej zdiagnozowane problemy takie jak np. alkoholizm czy narkomania. 

Stwierdził, że przyczyną problemów społecznych jest głównie sytuacja finansowa. Ważną 

kwestią jest zachowanie równości pomiędzy zamożnymi osobami a gwarancjami należącymi 

się ludziom, którym nie powiodło się w życiu. Taką gwarancję zdaniem radnego jest Gminna 

Strategia Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2013-2020.  

Dodał, że Miejsko Gminny Ośrodek Polityki Społecznej musi mieć partnerów w realizacji 

powyższego dokumentu. 

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz 

Podziękowała za pozytywną ocenę strategii. Oznajmiła, że jest to dokument otwarty. 

Monitoring strategii przewidziany jest co trzy lata. Będzie ona weryfikowana na bieżąco.  
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Dodała, że podstawą do opracowania strategii były dokumenty znajdujące się w Miejsko 

Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Łobżenicy oraz informacje z innych instytucji 

działających w dziedzinie polityki społecznej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2013 - 2020. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę  

Nr XXXV/240/13 w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na lata 2013 - 2020, która stanowi załącznik numer 7 do protokołu. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt uchwały w sprawie „Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

GMINY ŁOBŻENICA na lata 2013 - 2023” był analizowany podczas posiedzeń Komisji 

Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Wiesława Adamowska 

Oznajmiła, że Wieloletnia Prognoza Finansowa musi być spójna z wielkościami zapisanymi 

w budżecie Gminy. W związku z propozycją zmian w dochodach i wydatkach budżetowych 

istnieje konieczność uaktualnienia Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę  

Nr: XXXV/241/13 w sprawie: „Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej GMINY 

ŁOBŻENICA na lata 2013 - 2023”, która stanowi załącznik numer 8 do protokołu. 
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Ad. 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że projekt uchwały „Zmian w budżecie gminy na 2013 rok” był analizowany 

podczas posiedzeń Komisji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Zapytał, czy ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wnioskował, aby dokonać wyodrębnienia punktu dotyczącego przekazania środków 

finansowych na zakup karetki dla szpitala w Wyrzysku i przeprowadzić osobne głosowanie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że propozycję radnego Antoniego Kapei można głosować jako poprawkę do 

projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy Robert Biskupiak 

Stwierdził, że udzielenie wsparcia do zakupu karetki powinno być głosowane w odrębnej 

uchwale.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że zmiany do budżetu głosuje się w projekcie uchwały. W przypadku kiedy radny 

nie zgadza się z zapisami, ma prawo zgłosić swój wniosek do projektu uchwały. Rada 

Miejska w głosowaniu przyjmie lub odrzuci wniosek. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Poprosiła o wyjaśnienie, czy dofinansowanie do zakupu karetki może być głosowane  

w odrębnej uchwale. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Wiesława Adamowska 

Poinformowała, że ustawa o finansach publicznych oraz ustawa o działalności leczniczej nie 

wymusza odrębnej uchwały w przypadku udzielenia pomocy finansowej dla szpitala.  
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wycofał swój wcześniejszy wniosek. Powiedział, że poświęcił dużo czasu na podjęcie decyzji 

odnośnie dzisiejszego głosowania. Oznajmił, że wiele razy słyszał o trudnościach 

finansowych Gminy. Dociekał, ile wysłano pism do posłów, popartych przez Burmistrza  

i organizacje społeczne, z informacją o potrzebie zakupu karetki. 

Stwierdził, że potrzebna jest nie jedna, a dwie karetki. Ważną kwestią jest również poprawa 

stanu dróg, aby ułatwić dojazd tego typu pojazdów medycznych do mieszkańców. Zwrócił 

uwagę na błędy występujące w systemie służby zdrowia. 

Następnie radny Antoni Kapeja powiedział, że pan Burmistrz zadeklarował wsparcie 

finansowe zakupu karetki przed rozmową z radnymi. Postawił wniosek, aby wielkość 

dofinansowania do zakupu karetki dla szpitala w Wyrzysku wynosiła 30 000,00 zł. Dodał, że 

przed Gminą stoi wiele innych zadań do wykonania. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Powiedział, że odbyło się spotkanie wójtów i burmistrzów z panem Starostą odnośnie 

dofinansowania zakupu karetki. Burmistrz Łobżenicy „wyraził wolę, że będzie się starał, aby 

Gmina Łobżenica przeznaczyła 50 000,00 zł, chociażby z tego względu, że Gmina Wyrzysk 

nie była zobowiązana dać jednej złotówki”. Co roku szpital otrzymuje umorzenie podatku 

należnego Gminie Wyrzysk. Jest to kwota rzędu kilkudziesięciu tysięcy złotych. Pomimo tego 

Gmina Wyrzysk zadeklarowała wsparcie zakupu karetki w wysokości 50 000,00 zł. Gmina 

Wysoka zaoferowała pomoc finansową w takiej samej wielkości. 

Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że zdaje sobie sprawę z niedociągnięć w służbie zdrowia. Nie 

powinno brakować środków finansowych dla jednostek mundurowych i opieki zdrowotnej. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy oświadczył, że ochrona zdrowia jest zadaniem własnym 

Gminy. Przypomniał, że został zmniejszony kontrakt dla placówki medycznej w Wyrzysku. 

Poinformował, że nowa karetka ma mieć wyższe zawieszenie, aby była łatwiejsza  

w prowadzeniu na lokalnych drogach. Na terenie większości sołectw Gminy Łobżenica 

znajdują się tabliczki ułatwiające dojazd do pacjenta. Poprosił, aby radni udzielili wsparcia 

finansowego na zakup nowej karetki dla szpitala w Wyrzysku. Dodał, że chodzi  

o zabezpieczenie potrzeb medycznych mieszkańców. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że zdaje sobie sprawę z potrzeby zakupu nowej karetki. Stwierdził, że  

w przypadku kolejnej prośby o dofinansowanie zakupu sprzętu medycznego pan Burmistrz 

powie, że trzeba również dołożyć. Dodał, że nie jest to ostatnie dofinansowanie.  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Powiedziała, że według pana Burmistrza Gmina Wyrzysk nie powinna dofinansować zakupu 

karetki, ponieważ szpital w Wyrzysku jest zwolniony z podatku. Poinformowała, że na terenie 

Gminy Łobżenica również znajdują się instytucje powiatowe, które są częściowo zwolnione  

z podatku jak np. warsztaty w Liszkowie, dwa Domy Pomocy Społecznej.  

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Oznajmił, że nie jest to kwota porównywalna. Poinformował, że wójtowie i burmistrzowie 

upominali się oto, aby przekazane pieniądze stanowiły udział w spółce. Nie ma jednak takiej 

możliwości, ponieważ spółka musi istnieć minimum pięć lat, aby można było wykupić w niej 

udziały. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Zapytała, jak długo istnieje Szpital Powiatowy w Wyrzysku Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że w przeszłości był oporny wobec udzielenia wsparcia do zakupu wozu 

strażackiego. Zmienił jednak zdanie po tym, kiedy był świadkiem wypadku.  

Opowiedział się za udzieleniem wsparcia finansowego do zakupu karetki. Stwierdził, że 

pojazd ten będzie jeździł na terenie Gminy Łobżenica, a szpital w Wyrzysku po 

przekształceniu świadczy szeroką ofertę usług, również dla mieszkańców Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że 1 lipca 2014 r. miną cztery lata od przekształcenia wyrzyskiego szpitala  

w spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością. 
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Poddał pod głosowanie wniosek, aby zmniejszyć poziom dofinansowania do zakupu karetki 

dla szpitala w Wyrzysku do kwoty 30 000,00 zł. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 3 głosami „za”, 11 głosami „przeciw”, 

głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, odrzuciła powyższy wniosek. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie: „Zmian w budżecie Gminy na 2013 rok”. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, 2 głosami „przeciw”, podjęła uchwałę Nr: XXXV/242/13  

w sprawie: „Zmian w budżecie Gminy na 2013 rok”, która stanowi załącznik numer 9 do 

protokołu. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady 

Miejskiej w Łobżenicy. Następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę  

Nr XXXV/243/13 w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej 

w Łobżenicy, która stanowi załącznik numer 10 do protokołu. 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że zgodnie ze Statutem Gminy Rada Miejska wybiera Przewodniczącego 

Komisji odrębną uchwałą w głosowaniu jawnym. Poprosił o zgłaszanie kandydatur na 

stanowisko Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Komunalnej i Porządku. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Jerzy Wachowski 

Zgłosił kandydaturę radnego Tomasza Kupczyka. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał, czy radny Tomasz Kupczyk wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Tomasz Kupczyk 

Odpowiedział twierdząco. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Stwierdził, że radny Tomasz Kupczyk jest radnym już trzeci rok. Kandydatura ta gwarantuje 

prowadzenie spraw Komisji w należyty sposób. 

Wobec braku innych chętnych poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Tomasza 

Kupczyka na stanowisko Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Gospodarki Komunalnej i Porządku. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, zaakceptowała 

kandydaturę radnego Tomasza Kupczyka oraz podjęła uchwałę Nr XXXV/244/13  

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Gospodarki Komunalnej i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy, która stanowi 

załącznik numer 11 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Złożył gratulacje radnemu Tomaszowi Kuoczykowi. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

W imieniu swoim i pana Burmistrza pogratulował wyboru radnemu Tomaszowi Kupczykowi 

na stanowisko Przewodniczącego Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej  

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy Tomasz Kupczyk 

Podziękował za obdarzone zaufanie. Wyraził nadzieję, że będzie dobrze wykonywał 

obowiązki Przewodniczącego Komisji po świętej pamięci panu Andrzeju Mojsiewiczu.  
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Ad. 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poprosił Przewodniczącego Komisji Grzegorza Bruskiego o złożenie sprawozdania Komisji 

Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli merytorycznych. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Przedstawił sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli merytorycznych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić uwagi do sprawozdania. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Zapytała, czy są zawarte umowy ze stowarzyszeniami na korzystanie z mienia komunalnego. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Poinformował, że Komisja nie badała kwestii umów zawartych ze stowarzyszeniami. 

Dostrzeżono natomiast podobny problem odnośnie stadionu KS „Pogoń” Łobżenica. Dodał, 

że na początku stycznia 2014 r. zostanie podpisane porozumienie na korzystanie z tego 

obiektu. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Powiedział, że wszystkie stadiony znajdują się w użytkowaniu Gminy. Zgodę na użytkowanie 

posiada „Pogoń” Łobżenica oraz „Korona Dębno”. Stadion sportowy w Łobżenicy nie został 

przekazany na stałe, ponieważ korzystają z niego miejscowe szkoły. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Oznajmiła, że powinna zostać zawarta umowa i należy postawić warunki.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Powiedział, że chodzi o sposób użytkowania ze stadionu przez KS „Pogoń” Łobżenica, prace 

na stadionie jak np. koszenie trawy. 
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Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że odnośnie stadionu w Łobżenicy „od 1 stycznia 2014 r. zostanie zawarte 

porozumienie, w którym zostaną te punkty wyszczególnione”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że uchwalenie zasad korzystania z mienia komunalnego należy do właściwości 

Rady Miejskiej. Ponadto pan Burmistrz ma prawo uregulować tą kwestię poprzez zawarcie 

porozumienia. 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania Komisji 

Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli merytorycznych 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie 

Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli merytorycznych, które stanowi 

załącznik numer 12 do protokołu. 

 

Ad. 14 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej  

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy Tomasz Kupczyk 

Zapytał, co należy zrobić z odpadami ponad gabarytowymi jak np. opony samochodowe. 

Sąsiad radnego posiada nieużyteczne opony. Zakład Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej nie zabrał ze sobą tych odpadów.  

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Radny Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Poinformował, że opony nie są odpadem komunalnym. Należy je zawieźć do Punktu 

Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Złotowie lub odpłatnie do innych firm.  

Ogumienia nie można oddawać do Mobilnych Punktów Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych. Dodał, że najprościej zostawić opony w firmie, w której wymienia się koła. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej  

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy Tomasz Kupczyk 

Zapytał, czy zostały podjęte rozmowy z zarządcą drogi nr 242 w sprawie wykoszenia pobocza 

w celu ułatwienia dojścia dzieci do przystanku autobusowego. 
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Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Powiedział, że sprawy związane z poboczem zostaną rozstrzygnięte po wycince drzew. 

Zarządca drogi jest na etapie kompletowania wniosku, który trafi do Urzędu Miejskiego 

Gminy Łobżenica, a następnie do Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Poznaniu. 

Poinformował, że po wycince drzew istnieje możliwość stworzenia miejsca, w którym będzie 

zatrzymywał się autobus szkolny. Równocześnie dojdzie do likwidacji przystanku koło pani 

Stryszyk, ponieważ autobus nie może zatrzymywać się co 100 m. Odległość od miejsca 

zamieszkania do miejsca zbiórki wynosi do 3 km (uczniowie klas 1-4 szkoły podstawowej) 

lub do 4 km (starsi uczniowie).  

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Wnioskował o rozważenie możliwości ewentualnej partycypacji Gminy Łobżenica  

w budowie dróg i chodników wspólnie z Powiatem Pilskim w 2014 r. Powiedział, że ma na 

myśli ul. Złotowską w Łobżenicy, chodnik w miejscowości Rataje, Dźwierszno Małe  

i Witrogoszcz Wieś. Dodał, że pan Starosta przychylnie podchodzi do powyższych tematów. 

Brakuje jednak propozycji ze strony Gminy Łobżenica odnośnie budowy chodników  

w 2014 r. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Stwierdził, że Zarząd Powiatu w Pile powinien wystąpić do nas z propozycją wspólnej 

budowy. Odpowiednie pismo zostanie skierowane do władz Gminy Łobżenica. Dodał, że 

sprawy chodników rozstrzygane są po pojawieniu się wolnych środków w budżecie Powiatu, 

zazwyczaj w miesiącu kwietniu.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Wnioskował o uporządkowanie spraw związanych z reklamami nieistniejącej firmy 

„Arkapal”, znajdującymi się na ul. Targowej w Łobżenicy. Zwrócił uwagę na proces 

rdzewienia reklam. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Oznajmił, że dwu lub trzykrotnie zostało skierowane pismo do właściciela posesji odnośnie 

usunięcia reklamy, jednak bez rezultatu. Gmina Łobżenica może usunąć reklamę na koszt 
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właściciela dopiero po orzeczeniu sądowym. Zostanie wystosowane kolejne pismo w tej 

kwestii z groźbą skierowania sprawy do sądu. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poruszył temat przyłączy do kanalizacji. Zapytał, czy istnieje możliwość zwolnienia 

mieszkańców z opłaty odbiorczej w wysokości 100,00 zł. Mieszkańcy ponoszą koszty 

wykonania przyłącza. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Radny Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Stwierdził, że nie wyrazi zgody na to, aby przyłącze kanalizacyjne było odebrane bez 

obecności pracownika Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Łobżenicy  

Sp. z o.o. Koszt odbioru wynosi 100,00 zł brutto dla terenu całej Gminy i nie jest to wysoka 

kwota.  

Powiedział, że nie odpuści w kwestii wielkości ceny. Odbiór przyłącza często następuje za 

drugim lub trzecim podejściem w związku z uwagami pracowników zakładu komunalnego. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Stwierdził, że rura spustowa wody deszczowej wpływającej do Łobżonki koło pana 

Chylewskiego jest umiejscowiona zbyt wysoko. Zapytał, czy istnieje możliwość obniżenia 

rury, aby znalazła się ona poniżej lustra wody. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Powiedział, że sprawa rury koło pana Chylewskiego zostanie przekazana do Wielkopolskiego 

Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych, Rejonowego Oddziału w Pile. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Wnioskował o przeprowadzanie bieżącej kontroli oświetlenia na terenie Gminy oraz 

podejmowanie niezbędnych napraw w tym zakresie. 
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Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Stwierdził, że monitoring stanu oświetlenia trwa na okrągło, a zaniedbania leżą po stronie 

firmy Enea.  

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Iwona Reinholz-Cynajek 

Wnioskowała o umieszczenie podczas świąt narodowych flagi Polski, Gminy oraz Unii 

Europejskiej na terenie obydwu rynków w Łobżenicy. Dodała, że zabrakło flag w dniu  

11 listopada br. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Odniósł się pozytywnie do wniosku radnej. Dostrzegł potrzebę zakupu nowych masztów. 

Wniosek o wycinkę dwóch świerków przed siedzibą władz Gminy nie został pozytywnie 

zweryfikowany. Obecnie istniejące maszty są zasłonięte przez wspomniane drzewa. 

Opowiedział się za postawieniem nowych masztów w pobliżu Urzędu Miejskiego Gminy 

Łobżenica. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Jan Andrearczyk 

Zapytał, czy Rada Powiatu w Pile poruszała temat obchodów 700-lecia Łobżenicy. Dociekał 

również, czy Powiat Pilski jest skłonny wspomóc finansowo Gminę w powyższej kwestii. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Radny Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Poinformował, że temat ten był poruszany, a kwestia wsparcia finansowego wymaga drogi 

formalnej. Gmina Łobżenica powinna wystąpić do Powiatu o dofinansowanie. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wnioskował o odszukanie protokołów odbioru wyremontowanych świetlic wiejskich. 

Stwierdził, że istnieją zaległości odnośnie wykonania poprawek np. w świetlicy w Pieśnie czy 

Dźwiersznie Małym.  

Wyraził swoje wątpliwości co do trafności wyboru firmy pana Bruskiego, która przeprowadzi 

remont kolejnych świetlic wiejskich. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Powiedział, że polecił przynieść odpowiednią dokumentację. Poinformował, że wysłał pismo 

do firmy „REM-BUD”. W dniu 10 grudnia br. o godzinie 10:00 odbędzie się spotkanie 
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dotyczące wykonanych prac remontowych w świetlicach wiejskich w miejscowościach 

Dębno, Piesno, Dźwierszno Małe, Liszkowo i Szczerbin. Do tego dnia wszystkie usterki 

remontowe mają zostać usunięte.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że pan Burmistrz dostarczył pismo o spotkaniu i naprawieniu usterek. Powiedział, 

że rozmawiał z radnym Grzegorzem Bruskim. Uzyskał informację, że nie ma pism 

dotyczących usterek i awarii. Według radnego niezbędne jest odnalezienie protokołów 

odbioru świetlic wiejskich.  

Dodał, że od pewnego czasu zgłasza usterki do poprawienia w budynku świetlicy wiejskiej  

w miejscowości Piesno, np. przeciekający sufit. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Stwierdził, że jeżeli prace byłyby źle wykonane, to Gmina nie otrzymałaby dofinansowania  

z Urzędu Marszałkowskiego. Zwrócił uwagę na dobrą współpracę z sołtysem Szczerbina  

w kwestii zgłaszania usterek przy świetlicy wiejskiej. 

Według radnego nie można mówić, że wszystkiemu winien jest tylko wykonawca. Okazało 

się np., że świetlica w Dźwiersznie Małym nie była wietrzona. 

Dodał, że „jeżeli dziś ktoś zgłasza te usterki, to proszę mi pokazać jakie pisma, czy było 

powiadomienie, że coś ma być zrobione.” W sprawie usterek telefonicznie kontaktował się 

tylko sołtys Szczerbina. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że w świetlicy w Pieśnie zostały założone nowe kontakty. Okazało się jednak, że 

nie płynął w nich prąd. Zwrócił również uwagę na niedociągnięcia przy montażu nowych 

lamp. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Zaproponował, aby radni Kapeja i Bruski wzięli udział w spotkaniu w dniu 10 grudnia br. 

Dodał, że gwarancja nie zostanie wypłacona, jeżeli usterki nie będą usunięte. 

 

 

 



 27 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Stwierdził, że należy zwrócić szczególną uwagę przy remoncie kolejnych świetlic wiejskich.  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Zapytała, czy pan Burmistrz wystąpił do Urzędu Marszałkowskiego o wsparcie obchodów 

700-lecia Łobżenicy. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Powiedział, że nie. Oznajmił, że temat ten powinien zostać przedyskutowany podczas obrad 

Komisji Finansowej Komitetu Obchodów 700-lecia Łobżenicy. Dodał, że jeżeli będzie można 

uzyskać wsparcie unijne przedsięwzięcia, odpowiedni wniosek zostanie złożony. 

 

Ad. 15  

Przewodnicząca Zarządu Samorządu Mieszkańców Miasta Łobżenicy Bronisława 

Mazurek 

Poinformowała, że pełni funkcję Przewodniczącej Zarządu Samorządu Mieszkańców od dnia 

16 lutego br. Oznajmiła, że od początku zamierzała przeznaczyć swoją dietę na rzecz ludzi 

potrzebujących. Od lutego br. temat ten nie był podejmowany podczas sesji. 

Powiedziała, że myślała o rezygnacji z diety. Zmieniła zdanie z pod wpływem mieszkańców. 

Stwierdziła, że statut został zatwierdzony i nie rozumie, dlaczego wokół tematu diety 

powstało takie zamieszanie. Oświadczyła, że sprawy finansowe nigdy nie były jej „mottem 

przewodnim”.  

Następnie pani Bronisława Mazurek poinformowała, że jest prezesem stowarzyszenia 

„Patron”, którego działalność finansuje z własnych środków. Pozyskuje również środki  

z firm. Podziękowała za wsparcie panu prezesowi Kazimierzowi Wasiakowi.  

Dodała, że rezygnuje z diety na potrzeby ludzi potrzebujących.  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Stwierdziła, że zgodnie ze Statutem Samorządu Mieszkańców Miasta Łobżenicy 

Przewodniczący Zarządu powinien otrzymać dietę. Dopytywała, w jakiej kwestii trzeba 
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dyskutować. Dodała, że Samorząd będzie istniał. Obecnie Przewodniczącą jest pani Mazurek, 

a w przyszłości inna osoba. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy Robert Biskupiak 

Powiedział, że podczas głosowania nad wycofaniem z porządku obrad punktu dotyczącego 

diety Przewodniczącego Zarządu Samorządu Mieszkańców wstrzymał się od głosu, ponieważ 

nie znał genezy tego wniosku. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej  

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy Tomasz Kupczyk 

Oznajmił, że temat diety prawdopodobnie powróci na grudniowej sesji Rady Miejskiej  

w Łobżenicy. Do tego czasu będą trwały prace w Komisjach. Kwestia diety musi zostać 

rozpatrzona pozytywnie, skoro jej przyznanie przewiduje Statut Samorządu Mieszkańców 

Miasta Łobżenicy. Według radnego dieta przyznawana jest dla konkretnego stanowiska, a nie 

osoby. 

 

Przewodnicząca Zarządu Samorządu Mieszkańców Miasta Łobżenicy Bronisława 

Mazurek 

Zapytała, dlaczego kwestia diety ma zostać rozpatrzona dopiero w grudniu, skoro pełni 

funkcję Przewodniczącej Zarządu od lutego br.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że kwestia inicjatywy uchwałodawczej uregulowana jest w Statucie Gminy. 

Oznajmił, że temat diety został wprowadzony do porządku obrad, kiedy miała miejsce 

inicjatywa skierowana przez radnych. W dniu dzisiejszym został przegłosowany wniosek  

o wycofaniu z porządku obrad punktu dotyczącego diety dla Przewodniczącego Zarządu 

Samorządu Mieszkańców. 

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz 

Poinformowała, że zaczęła się rekrutacja do drugiej edycji programów „Młodzi aktywni” oraz 

„Szansa dla młodych”. Obejmuje on osoby nieaktywne zawodowo w wieku 18-25 lat. 

Osiemdziesiąt osób z pierwszej edycji odbywa w chwili obecnej staże zawodowe. 
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Powiedziała, że Gmina jest również partnerem w programie dla osób bezrobotnych w wieku 

18-60 lat. Dotyczy on aktywizacji osób pozostających bez pracy przez długi okres. Liderem 

programu jest Wyższa Szkoła Biznesu w Pile. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Zapytała, czy informacje o powyższych inicjatywach można znaleźć w zakładce internetowej 

Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz 

Odpowiedziała, że informacje zostaną umieszczone. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Piotr Łosoś 

Stwierdził, że na dzisiejszej sesji powinien zostać ustalony plan pracy nad projektem budżetu 

Gminy na 2014 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Zaproponował zorganizowanie pierwszego spotkania mającego na celu zapoznanie się  

z projektem budżetu, a następnie posiedzenia komisji merytorycznych. Dodał, że sesja 

budżetowa zostanie zwołana pomiędzy Świętami Bożego Narodzenia a Nowym Rokiem. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że może nie wziąć udziału we wszystkich posiedzeniach Komisji Rady 

Miejskiej ze względu na sprawy po zmarłym teściu. 

 

W wyniku dyskusji ustalono, że wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

poświęcone zapoznaniu się z projektem budżetu Gminy na 2014 rok odbędzie się w dniu  

5 grudnia 2013 r. o godzinie 13:00. 
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Ad. 16 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Edward Starszak o godzinie 13:50 zakończył obrady XXXV sesji Rady Miejskiej  

w Łobżenicy. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk      (-) Edward Starszak 

 

 

 


